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Skrivelse angående medborgarförslag som planeras att verkställas ”när utrymme ges”.  
 
Hägersten-Älvsjö har engagerade medborgare som förser oss flitigt med medborgarförslag. 
En del av medborgarförslagen innebär att investeringar behöver göras i stadsmiljön, och att 
detta kan göras ”när utrymme finns” i investeringsbudgeten. Vad som sedan händer med 
dessa medborgarförslag är svårt att följa. Finns det någonsin en möjlighet att verkställa 
förslaget? Eller finns det aldrig utrymme i investeringsbudgeten?  
 
 
Med anledning av ovanstående skulle vi vilja ha svar på följande: 
 

1. Vilka investeringsåtgärder, föranledda av medborgarförslag, ligger och väntar på att 
verkställas ”när utrymme finns”?  

2. Hur är planen i dagsläget att kunna verkställa medborgarförslagen enligt 1)?  


